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Mestna občina Ljubljana                                                                                          14. seja MS                                                                           

Mestni svet                                                                                                                k 2. točk 

Mestni trg 1, Ljubljana 

 

 

Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL,  zastavljam županu sledeča svetniška vprašanja: 

 

Spoštovani gospod župan Janković, 

 

v mesecu januarju 2016 je Agencija Republike Slovenije večkrat izdala opozorilo zaradi povišane 

onesnaženosti zraka z delci PM10. Med kraji, kjer je veljalo opozorilo, je tudi mestna občina 

Ljubljana. Hkrati z napovedjo povečane verjetnosti za preseganje mejnih vrednosti za delce PM10 so 

bila s strani Nacionalnega inštituta za javno zdravje podana tudi osnovna priporočila za ukrepanje, 

kako prekoračene vrednosti zmanjšati ter osnovna priporočila za vrtce in šole, v katerih med drugim 

svetujejo omejitev fizičnih aktivnosti na prostem. 

 

Strokovnjaki so opozorili, da sta glavna razloga za povišano onesnaženost zraka z delci PM10, ki so 

nevarni človeku, promet in kurilne naprave. Zato Vas prosim, da mi odgovorite na naslednja 

vprašanja: 

 

 Kakšne operativne ukrepe izvaja Mestna občina Ljubljana v primerih povišane 

onesnaženosti zraka z delci PM10? 

 Kakšno operativne ukrepe ima Mestna občina Ljubljana pripravljene za najbolj 

ranljive skupine ljudi (predšolske otroci in starejši) za primere povišane onesnaženosti 

zraka? 

 Kakšne operativne ukrepe izvaja Mestna občina Ljubljana, da bi zmanjšala emisije 

škodljivih delcev iz kurilnih naprav in prometa? 

 Kaj boste kot župan naredili, da boste zmanjšali onesnaženost zraka z delci PM10? 

 

Za odgovore se zahvaljujem. 

 

 
 

 

                                                                Jernej Pavlin, 

                                                                mestni svetnik 


